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Protokół Nr 2/2015 
posiedzenia Komisji Edukacji  

Rady Powiatu Nowosądeckiego  
w dniu 30 stycznia 2015 r. 

 
Realizowany porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 
3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 

brakiem naboru w latach 2012-2014 podejmuje się Uchwałę o zamiarze 
likwidacji szkół, które wchodzą w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. 
Kingi w Podegrodziu.  

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
brakiem naboru podejmuje się Uchwałę o zamiarze likwidacji szkół, które nie 
prowadzą kształcenia.  

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika otworzyła posiedzenie i przywitała wszystkich 
przybyłych. 
 
W posiedzeniu uczestniczyło 10 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 
 
Antoni KOSZYK  - Wicestarosta Nowosądecki, 
Zbigniew CZEPELAK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury  

   i Sportu, 
 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 
 
Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia i poddała go pod 
głosowanie. 
 
Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad. 2. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie, po zapoznaniu się z 
jego treścią przez członków komisji, protokół nr 1/2015 z dnia 13 stycznia 2015 r. 
Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany.  
 
Ad. 3. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przyznał projekt 
Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zamiaru likwidacji szkół, które 
wchodzą w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak poinformował, 
że w związku z systematycznym brakiem naboru do szkół ponadgimnazjalnych 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu, 
podejmuje się działania związane z likwidacją jednostki. W bieżącym roku szkolnym 
ostatni uczniowie opuszczą szkołę, dlatego nie ma konieczności wskazywania 
uczniom innej szkoły do kontynuowania nauki. Na organie prowadzącym spoczywa 
obowiązek zawiadomienia Małopolskiego Kuratora Oświaty w terminie do dnia 28 
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lutego br., celem wydania opinii w przedmiotowej sprawie.  
Przeprowadzane zmiany w żaden sposób nie wpłyną na proces dydaktyczny w 
Technikum w Podegrodziu i w niczym nie utrudnią nauki uczniom, którzy 30 kwietnia 
br. zakończą zajęcia dydaktyczne w tej szkole. Uczniowie, którzy wyrażą wolę 
zdawania egzaminu maturalnego, będą mogli zdawać ten egzamin w szkole.  
Proces likwidacji jednostki, który zgodnie z art. 59 ust.1 ustawy z dnia 7 września 
1991 o systemie oświaty, musi zostać zakończony do dnia 31 sierpnia 2015r. 
Nauczyciele, wypełniali etaty w innych szkołach, ok. 3 osób pójdzie na zasiłek.  
 
Członek komisji Antoni Poręba po raz kolejny podkreślił, iż sprawy likwidacji szkół 
były omawiane w poprzedniej kadencji. Przez media słowo likwidacja będzie 
jednoznacznie odbierane. W związku z powyższym zasugerował, aby jednoznacznie 
uzasadnić projekt uchwały, iż w związku z brakiem naboru w latach…, podejmuje się 
uchwałę o zamiarze likwidacji szkół, które wchodzą w skład Zespołu Szkół 
Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. Ponadto w każdym paragrafie projektu 
uchwały powinien znaleźć się powyższy zapis.  
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie wniosek do protokołu 
w/w sprawie. 
Wniosek został jednogłośnie przyjęty.  
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika po zgłoszonej autopoprawce podała pod 
głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem 
naboru w latach 2012-2014 podejmuje się Uchwałę o zamiarze likwidacji szkół, które 
wchodzą w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Św. Kingi w Podegrodziu. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych: Wynik głosowania: za - 10, przeciw - 0,  wstrzymujących 
się - 0. 
 
Ad. 4. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zamiaru likwidacji szkół, 
które nie prowadzą kształcenia. 
 
Likwidacja techników uzupełniających wynika z art. 7 ust 5 ustawy z dnia 19 sierpnia 
2011 o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych ustaw, zgodnie z którym 
likwidacji uległy od 1 września 2013r. klasy pierwsze, a ten typ szkół przestanie 
funkcjonować z dniem 31 sierpnia 2015r.  
Brak zainteresowania szkołami policealnymi wynika z wprowadzenia reformy 
szkolnictwa zawodowego i szkolnictwa wyższego.  
W II Liceum Ogólnokształcącym w Starym Sączu ostatni absolwenci opuścili mury 
szkoły w 2013r., a w ZSP w Tęgoborzy nigdy nie osiągnięto naboru do Liceum 
Ogólnokształcącego, który umożliwiłby funkcjonowanie tej szkoły.  
Uchwała ma charakter porządkowy, ponieważ dotyczy likwidacji typów szkół, które 
nie prowadzą obecnie kształcenia. Pomimo braku uczniów szkoły te, jak wynika 
z pisma Małopolskiego Kuratora Oświaty z dnia 26 maja 2014r., muszą być 
wykazywane w Systemie Informacji Oświatowej i powinny otrzymywać zadania 
rekrutacyjne, gdyż brak jest podstaw prawnych do zaprzestania naboru. Podjęcie 
uchwały pozwoli na doprowadzenie do zgodności stanu prawnego ze stanem 
faktycznym i ograniczy wykazywanie w Systemie Informacji Oświatowej szkół, które 
nie funkcjonują. 
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Członek komisji Antoni Poręba przyznał, iż projekt uchwały powinien zostać 
zmieniony w takiej samej formie jak powyższy.  
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie wniosek do protokołu 
w sprawie zmiany w tytule i paragrafach omawianego projektu uchwały zapisu na, w 
związku z brakiem naboru podejmuje się Uchwałę o zamiarze likwidacji szkół, które 
nie prowadzą kształcenia. 
Wniosek został jednogłośnie przyjęty. 
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika po zgłoszonej autopoprawce podała pod 
głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem 
naboru podejmuje się Uchwałę o zamiarze likwidacji szkół, które nie prowadzą 
kształcenia. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych: Wynik głosowania: za - 10, przeciw - 0,  wstrzymujących 
się - 0. 
 
Ad. 5. 
Ustalono kolejne posiedzenie komisji na 09 lutego br. Posiedzenie będzie 
poświęcone zapoznaniu się z placówkami oświatowymi na terenie Piwnicznej-Zdroju 
i Starego Sącza, a także rozmowie z dyrektorem Liceum Ogólnokształcącego im. 
Marii Skłodowskiej-Curie w Starym Sączu oraz Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
im. Ks. Prof. Józefa Tischnera w Starym Sączu. 
 
Ad. 6. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika podziękowała zebranym  
za przybycie i zamknęła posiedzenie. 
 
 

Przewodnicząca 
             Komisji Edukacji RPN 
        
                      Zofia NIKA 
 
 
Protokołowała: Anna Walczak  


